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Abstract (en)
A building element set for circular showers consists of a base element (1), having a circular groove (2) and a slope running towards the centre, 3-8
curved elements (3), which result in a cylindrical tube when joined together and have at the sides in each case fitting groove elements (4, 4') and
spring elements (5, 5'), and a top element (6), all the parts consisting of rigid foamed plastic and having a thickness of 3-10 cm. <IMAGE>

Abstract (de)
Bauelementsatz für Rundduschen, bestehend aus einem Bodenelement (1) mit kreisförmiger Nut (2) und und zur Mitte verlaufendem Gefälle, 3-8
Bogenelementen (3), die zusammengefügt eine zylindrische Röhre ergeben und an den Seiten jeweils passende Nut- (4, 4') und Federelemente (5,
5') aufweisen und einem Deckelelement (6), wobei alle Teile aus Kunststoffhartschaum bestehen und eine Dicke von 3-10 cm aufweisen. <IMAGE>
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